



شركة جلفار للهندسة والمقاولات ش.م.ع.ع.
GALFAR ENGINEERING & CONTRACTING SAOG

Date: 25 November 2024

التاريخ: 25 نوفمبر 2024م

Award of Tender to Galfar for an
Approximate Value of OMR 118 million

إسناد مناقصة لشركة جلفار بقيمة تقريبية تبلغ
118 مليون ريال عماني

We are pleased to inform our esteemed shareholders that the Ministry of Transport, Communications and Information Technology (MTCIT) has awarded Galfar the "Construction of Dualization of Adam -Thumrait Road, Part 4.

يسرنا أن نخطر مساهمينا الكرام بأن وزارة النقل والاتصالات وتقنية المعلومات قد أسندت إلى شركة جلفار مناقصة "تشبيد ازدواجية طريق آدم - ثمريت، المرحلة الرابعة.

The Letter of Award was accepted on 25 November 2024.

وقد قبل خطاب الإسناد بتاريخ 25 نوفمبر 2024م.

The value of this project is approximately OMR 118 (One Hundred and Eighteen) million Omani Riyal), with a total duration of 39 months for mobilization and execution, starting from a commencement date to be determined later.

وتقدر قيمة هذا المشروع بـ 118 مليون ريال عماني (مائة وثمانية عشر مليوناً)، وتمتد فترة تنفيذه إلى 39 شهراً، وتشمل هذه الفترة مرحلة التجهيزات الأولية، وذلك اعتباراً من تاريخ البدء الذي سيحدد لاحقاً.

This award will further enhance Galfar's Order Book and sustain its market share within the infrastructure projects.

وسوف يعزز هذا الإسناد سجل مشاريع شركة جلفار ويحافظ على حصتها في السوق ضمن مشاريع البنية الأساسية.

We take this opportunity to express our appreciation to MTCIT for the confidence vested upon Galfar through the award of this project.

وفي الختام نتقدم إدارة الشركة بالشكر والتقدير لوزارة النقل والاتصالات وتقنية المعلومات على الثقة الممنوحة لشركة جلفار في إسناد هذا المشروع.

مقرر الشركة Company Secretary

